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Калі хочаш каго 
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крымінал гандаль

Калісьці гадоў 25 назад Гарадоцкі 
харчовы камбінат быў вядомым 
прадпрыемствам на Віцебшчыне і за 
межамі краіны. Але напрыканцы 90-х гадоў 
мінулага стагоддзя не здолеў адаптавацца 
да сучасных умоў гаспадарання і стаў 
стратным прадпрыемствам. У гэтых 
умовах пры Анатоле Марозе, тагачасным 
старшыні Гаврадоцкага райвыканкама, 
харчовы камбінат быў перададзены 
Талачынскаму кансерваваму заводу. Але 
змена ўласніка не палепшыла вытворчую 
дзейнасць прадпрыемства і ў сярэдзіне 
нулявых камбінат спыніў сваю дзейнасць, 
а частка яго работнікаў,занятых на 
вытворчасці цукерак стала кожны дзень 
дастаўляцца ў Віцебск для працы на 

аналагічнай вытворчасці.
Пад час падрыхтоўкі да «Дажынак 

— 2014» абласныя ўлады меркавалі 
менавіта на тэрыторыю былога харчовага 
камбіната перамясціць рынак Гарадоцкага 
райспажыўсаюза. Але астаткавы кошт 
памяшканняў камбіната быў больш чым у 
4 мільярды рублёў і рэспубліканскі статус 
маёмасці не маглі зрабіць гэтыя жаданні 
рэалістычнымі. Ды і прадпрымальнікі 
апрыёры не жадалі накіроўвацца ў 
зарэчанскую частку Гарадка.

За два мінулых гады ўласнік харчовага 
камбіната Талачынскі кансервавы завод, як 
бачна з інфармацыі «Віцебскаблмаёмасці», 
развітаўся са статусам рэспубліканскай 
ўласнасці, калі быў структурным 

аддзелам Нацыянальнай акадэміі навук. 
Гэта і дазволіла былую рэспубліканскую 
ўласнасць ў 4 мільярды рублёў прадаць 
за чатыры ... базавыя велічыні з 
павелічэннем яе на 5%.

У лот № 5 на аукцыёне 8 жніўні уключлі: 
капітальную пабудову з інв. № 201/С-
10088 (будынак спецыялізаванае для 
вытворчасці прадуктаў харчавання, 
уключаючы напоі, і тытуню — цэх 
безалкагольных напояў) з лініяй 
электраперадачы, аднапавярховы 
цагляны з металічным каркасам, 1990 
г. пабудовы, агульная плошча 856,9 
кв.м, Капітальную пабудову з інв. № 
201/С-10087 (будынак спецыялізаванае 
аўтамабільнага транспарту — гаражы 
і пральня) з лініяй электраперадачы і 
пральні, аднапавярховы цагляны, 1992 
пабудовы, Капітальную пабудову з інв. № 
201/С-10085 (будынак спецыялізаванае 
для вытворчасці прадуктаў харчавання, 
уключаючы напоі, і тытуню — маянэзны 
цэх) з лініяй электраперадачы, участкам 
вадаправоднай сеткі, аднапавярховы 
цагляны, 1995 г. пабудовы, Капітальную 
пабудову з інв. № 201/С-10092 (будынак 

спецыялізаванае іншага прызначэння 
— будынак прахадной), аднапавярховы 
цагляны, 1990 г. пабудовы, агульная 
плошча 13,0 кв.м,

ыТаксама ў лот уключаны і зямельны 
ўчастак з кадастравых нумарам 
221850100001003047 для ўтрымання 
і абслугоўвання цэха па вытворчасці 
харчовых прадуктаў, плошчай 1,2174 га, 
тэрмінам арэнды на 50 гадоў.

Мачымае выкарыстанне прададзеных 
аб’ектаў — для ўтрымання і 
абслугоўвання размешчаных на 
гэтым участку будынкаў з правам іх 
рэканструкцыі для выкарыстання 
ў далейшым па свайму выбару ў 
адпаведнасці з архітэктурнымі 
рэгламентамі, прыродаахоўнымі і 
іншымі патрабаваннямі заканадаўства з 
наступным ажыццяўленнем дзяржаўнай 
рэгістрацыі змены мэтавага прызначэння 
зямельнага ўчастка.

Па нашай інфармацыі на месцы 
харчовага камбіната будзе аўтапаркоўка, 
магчыма аўтамыйка і г.д., як вырашыць 
новы ўласнік.

л. антонаў

Замест першапачатковых 4 мільярдаў рублёў маёмасць былога 
Гарадоцкага харчовага камбіната прадалі за чатыры базавыя 
велічыні. 8 жніўня на адкрытым аўкцыёне, арганізаваным 
фондам «Віцебскаблмаёмасць», з устанаўленнем пачатковай 
цаны продажу роўнай чатыры базавыя велічыні, была 
прададзена прадпрымальніку з Гарадка маёмасць былога 
Гарадоцкага харчовага камбіната з перавышэннем пачатковай 
цаны продажу на 5 працэнтаў.

Вялікая маёмасць – за танны кошт

На рэканструкцыі былой 
рамзавадской сталовай 
па вул. Талкачова д. 5а 
актывізавалася праца дзеля 
стварэння крамы «Еўраопта» 
стандарта ***. Пашпарт аб’екта 
вызначае тэрмін заканчэння 
рэканструкцыі — 1 кастрыніка 
2016 года.

У ліпені месяцы на самым 
значным будаўнічым аб’екце 
Гарадка 2016 года распачалася 
праца па добраўпарадкаванню 
прылеглай тэрыторыі. 
Адпаведна на 
рэканструіруемым аб’екце 
з’явіўся стэнд «Пашпарт аб’екта». 
У пашпарце паведамляецца, 
што заказчыкам выступае 
ААТ «Еўрагандаль», які ў 
краіне мае вялікую гандлёвую 
сетку «Еўраопт». Праект 
рэканструкцыі былой сталовай 
зрабіла ААТ «ЮнілайнПраект», 
а генеральным падрадчыкам 
рэканструкцыі стала ААТ «АБК-
Невабілдынг».

На сёння на аб’екце дастаткова 
тэхнікі і чалавечых рэсурсаў, 
каб завяршыць рэканструкцыб 
аб’екта да 1 кастрычніка. 
Відавочна, што ёсць і фінансы 
для вядзення будаўніцтва.

Пасля завяршэння 
рэканструкцыі дзесьці 
на працягу месяца сетка 
«Еўраопта» будзе рыхтавацца 

да адкрыцця доўгачаканай 
крамы ( першыя будаўнікі на 
сталовай з’явіліся па восені 2014 
года). Неабходна усталяваць 
тэхналагічнае абсталяванне, 
завесці прамысловыя і 
прадуктовыя тавары. Найбольш 
верагодная дата адкрыцця 
крамы: канец кастрычніка — 
пачатак лістапада.

леанід гаравы

Рэканструкцыя былой сталовай пад краму «Еўраопта» 
ў Гарадку павінна завяршыцца да 1 кастрычніка. 

краму “Еўраопта” 
могуць адкрыць 

да 1 лістапада

Узрост «нарыхтоўшчыкаў» — 
ад 20 да 22 гадоў. Адзін з іх — 
студэнт сельгасакадэміі, другі 
— лесавод, трэці — страхавы 
агент.

Аб падрабязнасцях 
нарыхтоўкі нелекарственной 
травы распавёў намеснік 
пракурора Гарадоцкага раёна 
Максім Зіновік:

— Адзін з фігурантаў вучыўся ў 
Гарадоцкім каледжы і ведаў, што 
ў ваколіцах ёсць поле, на якім 
растуць расліны з утрыманнем 

наркотыкаў. Мы перыядычна 
выдаем прадпісанні аб 
ліквідацыі дзікіх насаджэнняў, 
але з часам каноплі на гэтым 
месцы разрастаецца зноў. Для 
паездкі нарканарыхтоўшчыкі 
ўзялі аўтамабіль бацькоў аднаго 
з іх. Але прыехалі на поле позна 
ўвечары, таму нічога не знайшлі. 
Потым машына забуксавала. 
Поўначы хлопцы спрабавалі 
выштурхнуць аўто, але зрабіць 
гэта так і не змаглі. А раніцай 
у найбліжэйшай яры выявілі 

каноплі. Нарвалі яе. А потым 
збягалі ў бліжэйшы пасёлак, 
дзе знайшлі трактарыста, 
які пагадзіўся адбуксіраваць 
машыну да дарогі.

На трасе хлопцаў, якія чакалі 
тэхдапамогі ля паламанага аўто, 
і затрымалі. Спачатку інспектары 
ДАІ праверылі дакументы і 
груз, а потым да іх далучыліся 
супрацоўнікі ўпраўлення па 
наркакантролі і супрацьдзеянні 
гандлю людзьмі.

Ўзбуджана крымінальная 
справа. Кожнаму з хлопцаў 
пагражае да 5 гадоў пазбаўлення 
волі. Суд можа канфіскаваць 
і аўтамабіль — як сродак 
здзяйснення злачынства.

алена бягунова
сб беларусь сегодня

У Гарадоцкім раёне затрымалі траіх зборшчыкаў 
дзікіх канопляў. Маладыя людзі спецыяльна 
прыехалі з Лёзна на поле, дзе яна расце. Рэцэпт 
прыгатавання наркотыка з травы, па іх словах, не 
ведалі, але збіраліся знайсці яго ў інтэрнэце, піша 
«СБ Беларусь Сегодня».

затрымалі траіх 
нарканарыхтоўшчыкаў

Паводле дадзеных 
нацыянальнага статыстычнага 
камітэта запасы гатовай 
прадукцыі прамысловасці на 
складах Гарадоцкага раёна 
павялічыліся да 56,9% ад 
сярэднемесячнага аб’ёму 
прамысловай вытворчасці. 
Гэта адзін з найгоршых 
паказчыкаў у Віцебскай 
вобласці.

Эфектыўнасць прамысло-
васці ў значнай меры 

вызначаецца па запасах 
нерэалізаванай прадукцыі 
ў параўнанні з яе аб’емам, 
што выраблены за месяц. 
Па Віцебскай вобласці гэты 
адсотак на 1 лепеня склаў 
37,0%, што на 6,5% менш 
запасаў мінулага году на гэты 
ж час. Але пры змяншэнні 
сярэднемесячных запасаў 
прадукцыі па вобласці ў 
Гарадоцкім раёне яны выраслі 
з 23,0% да 56,9%.

Для параўнання ў суседніх 
раёнах яны наступныя: 
Віцебскі раён — 39,0%, а ў 
Шумілінскім раёне — 5,6%. 
Варта адначыць, што ўсяго 
прамысловай прадукцыі 
ў Гарадоцкім раёне было 
выраблена на суму 126,3 млрд. 
недамінаваных рублёў. Гэтаў 
6-8 разоў менш, чым у такіх 
раёнах, як Пастаўскі, Лепельскі, 
Глыбоцкі. У гэтых раёнах 
запасы гатовай прадукцыі на 
складах складаюць адпаведна 
— 46,1%, 42,5% і 15,1%. 

л. антонаў

Прамысловасць Гарадоцкага раёна ўсё больш пра-
цуе на склады, бо запасы за год выраслі ў 2,5 раза.

усё больш працы на склад
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жыллёвае пытанне

чаканае вяселле

крыміналпалатачная кампанія

Здарэнні

— Свадьба состоялась в 
это воскресенье, 14 августа. 
Еще паспорт не поменяла, 
но фамилию сменила. Теперь 
я Норкус. Было четыре 
варианта, как могла бы 
звучать моя новая фамилия: 
в частности, Норкус, Норкуте. 
Но еще раньше, перед тем как 
пожениться, мы определили, 
что будет Норкус. Это нравится 
и Вальдемарасу, и мне, и 
детям супруга. В Беларуси, 
кстати, нам бы и не разрешили 
другой вариант, можно взять 
только такую фамилию, как у 
мужа. Когда поменяю паспорт, 
тогда юристы предприятия 
поменяют и все документы, 
— сообщила TUT.BY Анна 
Норкус.

Расписались Шарейко и 
Норкус в витебском Дворце 
бракосочетаний, сообщает 
подробности lrytas.lt. На 
свадебный банкет, который 
проходил в ресторане 
птицефабрики «Ганна», были 
приглашены 80 гостей из 
Литвы, Беларуси и России.

Напомним, директор 
витебской птицефабрики 
и литовский бизнесмен 
почти два года провели в 
заключении — ее обвинили 
в злоупотреблении 
властью или служебными 
полномочиями, его — в 
пособничестве. Дело имело 
огромный общественный 
резонанс. 10 июня этого года 
Верховный суд Беларуси 

признал Анну Шарейко 
и пятерых сотрудников 
фабрики виновными, но 
всех освободили в зале суда. 
Вальдемарас Норкус вышел 
на свободу спустя месяц, 9 
июля.

Через пару дней, 13 июня, 
Анна Шарейко уже вышла на 
работу. Многие работники 
фабрики встречали ее со 
слезами радости, цветами и 
караваем. Руководитель не раз 
говорила в своих интервью, 
что коллектив предприятия — 
ее «вторая семья», а «работа 
— вторая жизнь».

После освобождения 
Анна Шарейко призналась 
журналистам, что испытания 
ее только закалили. И 
поделилась планами на 
будущее: дождаться, когда 
выйдет из заключения 
любимый человек, и сыграть 
свадьбу.

news.tut.by

Генеральный директор ОАО «Витебская 
бройлерная птицефабрика», экс-сенатор Анна 
Шарейко вышла замуж за литовского бизнесмена 
Вальдемараса Норкуса, с которым два года провела 
в заключении, и взяла фамилию супруга.

анна ВасильЕВна 
мЕняЕт фамилию

У «Гарадоцкім весніку» 
ад 27 жніўня апублікаваны 
Пералік незаселеных 
жылых памяшканняў для 
камерцыйнага выкарыстання 
з дзяржаўнага жыллёвага 
фонду. У гэтым пераліку 167 
жыллёвых памяшканняў, 
якія будуць прадстаўляцца 
грамадзянам па дамовах 
займу. Дадзенае жыллё 
знаходзіцца на тэрыторыі 
сямі сельсаветаў і г. Гарадка. 

Найбольшая колькасць 
вольных памяшканняў на 
тэрыторыі Межанскага 
сельсавета — 53, а сярод 
вёсак лідзіруе Стадолішча — 
32 памяшкання і Обаль — 21.

Дадзеныя памяшканні 
адыйшлі да дзяржаўнага 
жыллёвага фонду пасля 
таго, як пражываючыя ў іх 
грамадзяне не набылі гэтую 
маёмасць у сваю уласнасць 
дла 1 ліпеня 2016 года. Цяпер 

за пражыванне ў гэтым жыллі 
грамадзянам давядзецца 
акрамя камунальных паслугаў 
выплочваць і арэндную 
плату за 1 кв.м у памеры 
8,4 капейкі ў Гарадку і 4,2 
капейкі на вёсцы. Самы вялікі 
арэндны кошт мае жыллё 
ў аграгарадку Верамееўка, 
якое аднесена да г. Гарадка 
— 6 руб. 13 кап.

Для заключэння дамовы 
арэнды грамадзяне павінны 
звярнуццца да 20 верасня 
ў Гарадоцкі райвыканкам 
у кабінет № 107 «Сектар па 
працы са зваротамі грамадзян 
і юрыдычных асоб».

л. антонаў

Гарадоцкі райвыканкам апублікаваў пералік 
незаселеных жылых памяшканняў для 
камерцыйнага выкарыстання з дзяржаўнага 
жыллёвага фонду. Гэта жыллё будзе прадстаўляцца 
грамадзянам па дамовах займу.

167 нЕзасЕлЕных 
жылых памяшканняў

Гарадоцкая акруговая 
камісія зарэгістравала ўсіх 
чатырох прэтэндэнтаў, якія 
падалі дакументы ў камісію. 
Кандыдатамі ў Палату 
прадстаўнікоў сталі:

№ 1. Іваноў Павел Юр’евіч, 
18 красавіка 1988 года 
нараджэння, менеджар па 
продажах, жыве ў г. Гарадок 
Віцебскай вобласці, член 
Ліберальна-дэмакратычнай 
партыі. Мае легкавы 
аўтамабіль і гадавы прыбытак 
у 17 367 857 рублёў.

№ 2. Лыхалат Максім 

Аляксандравіч, 31 ліпеня 1983 
года нараджэння, галоўны 
спецыяліст землеўпа-
радкавальнай службы 
Гарадоцкага райвыканкама, 
які жыве ў г. п. Езярышча 
Гарадоцкага раёна Віцебскай 
вобласці, член Камуністычнай 
партыі Беларусі. Мае жылы 
дом і зямельны участак 
у г.п. Езярышча, легкавы 
аўтамабіль і прыбытак за 2015 
год у 76 625 366 рублёў.

№ 3. Міраш Віктар 
Вікенцьевіч, 6 кастрычніка 
1965 года нараджэння, 

намеснік генеральнага 
дырэктара ААТ 
«Віцебская бройлерная 
птушкафабрыка», жыве 
ў г. Гарадок Віцебскай 
вобласці, беспартыйны. 
Мае ва ўласнасці кватэру ў 
Гарадку, легкавы аўтамабіль 
і прыбытак у 254 230 615 
рублёў.

№ 4. Сямашка Валерый 
Аляксеевіч, 13 лістапада 1950 
года нараджэння, кіраўнік 
фізічнай культуры аграрнага 
каледжа УА «Віцебская ордэна 
„Знак Пашаны“ акадэмія 
ветэрынарнай медыцыны», 
жыве ў в. Лужасна Віцебскага 
раёна, член Беларускай 
патрыятычнай партыі. Мае 
кватэру і дом у в. Лужасна, 
прыбытак за 2015 год — 113 
243 200 рублёў.

л. антонаў

На гэтым тыдні адбылося пасяджэнне Гарадоцкай 
акруговай камісіі № 21, на якім былі зарэгістраваны 
чатыры кандыдаты ў дэпутаты Палаты 
прадстаўнікоў. Камісія прадставіла інфармацыю 
аб маёмасці і прыбытках кандыдатаў, а таксама 
графік выступу ў СМІ

прыбыткі кандыдатаў 
ад 17  да 254 мільёнаў рублёў 

20 жніўня прыблізна 5-30 
раніцы, на 15 кіламетры 
аўтадарогі Р62 Чашнікі-Бобр-
Бабруйск, жыхарка г. Лепеля 
1987 года нараджэння, кіруючы 
аўтамабілем Аўдзі, рухалася ў 
накірунку з г.Новалукомля ў бок 
г. Лепеля, ня правільна абрала 
хуткасць руху, не ўлічыла што 
ішоў дождж, у выніку чаго, не 
справілася з кіраваннем і з’ехала 
ў кювет, дзе перавярнулася. 
Пасажырка Аўдзі, 1988 года 
нараджэння, гэтак жа жыхарка 
г. Лепеля, якая ехала, ня 
прысцёгнутая рамянём бяспекі, 
у якасці пасажыра, на пярэднім 
сядзенні атрымала траўмы 
не сумяшчальныя з жыццём і 
памерла на месцы ДТЗ, кіроўца 
ў цяжкім стане даставілі ў 
бальніцу. Дарэчы, кіроўца быў 
прышпілены рамянём бяспекі.

У гэты ж дзень, у 19-00 у 
Полацкім раёне, на 7 кіламетры 
аўтадарогі Полацк-Мёры- мяжа 
Латвіі, у светлы час сутак, на 
прамым і прагляданым ўчасткі 
дарогі, кіроўца аўтамабіля 
Аўдзі, жыхар Полацкага раёна 
1955 года нараджэння, пры 
павароце налева, не саступіў 
дарогу матацыклу, што рухаўся 
ў сустрэчным напрамку. У 
выніку чаго адбылося страшнае 
ДТЗ. Кіроўца матацыкла 
Хонда, 1997 нараджэння і яго 
пасажырка, вучаніца 11 класа 
1999 года нараджэння, абодва 
мясцовыя жыхары, дастаўлены 
ў бальніцу ў цяжкім стане. Ноччу, 
пасажырка матацыкла памерла, 
не прыходзячы ў прытомнасць. 
Кіроўца і пасажыр матацыкла 
знаходзіліся ў моташлемах.

У нядзелю, 21 жніўня, каля 19-
40, у в. Фарынава, Полацкага 

раёна, 15 гадовы бяспраўны 
«утаймавальнік жалезнага каня» 
з каляскай, пад назвай «Днепр 
МТ11», пры святле дня, на 
роўнай дарозе, паварочваючы 
налева, не змог справіцца з 
норавам «цяжкага» матацыкла 
і паляцеў у кювет. Як вынік, 
кіроўца матацыкла, мясцовы 
жыхар 2000 года нараджэння, 
дастаўлены ў рэанемацыю. 
Страхоўка і тэхагляд на 
матацыкл адсутнічаюць.

Праз паўтары гадзіны, у 21-10, 
у вёсцы Азерцы, Талачынскага 
раёна, мясцовы жыхар 1960 
года нараджэння, стаміўся 
круціць педалі свайго ровара, і 
вырашыў адпачыць. Месцам для 
адпачынку ён абраў праезную 
частку, а калі быць дакладней, 
то непасрэдна — паласу руху. 
У гэты ж час, жыхар г.п.Барань, 
1988 года нараджэння, кіруючы 
аўтамабілем Фольксваген, 
рухаўся праз в.Азерцы ў 
напрамку горада Оршы, і 
пры раз’ездзе з сустрэчным 
аўтамабілем, здзейсніў наезд 
на ляжачага веласіпедыста. 
Вынік сумны. Веласіпедыст ад 
атрыманых траўмаў памёр на 
месцы.

Дзяржаўтаінспекцыя Віцеб-
скай вобласці, чарговы раз 
заклікае Вас, быць уважлівымі 
на дарозе і разлічваць свае 
сілы і навыкі пры кіраванні 
аўтатранспартам. Не грэбуйце 
правіламі дарожнага руху. Ня 
будзьце абыякавымі, убачыўшы 
што ляжыць пешаход або 
веласіпедыст побач з праезнай 
часткай, патэлефануйце ў 
міліцыю, спыніце бяду.

інфармацыя: 
www.uvd.vitebsk.gov.by

За 20-21 жніўня на тэрыторыі Віцебскай вобласці 
адбылося 4 дарожна-транспартных здарэння, 
у якіх загінула 3 чалавекі яшчэ 3 параненыя. 
Трагічныя выпадкі адбыліся ў розных раёнах 
Віцебшчыны.

ноВыя ахВяры 
дарог ВіцЕбшчыны 

— Раніцай у міліцыю звярнуўся 
адзін з адпачываючых з заявай 
аб тым, што ў яго ноччу скралі 
металашукальнік і ... сярэбраную 
рыдлёўку. Шкода ацэнены ў 
3,1 тысячы рублёў. Ўзбуджаная 
крымінальная справа.

Цяпер ідзе расследаванне. 
Галоўнае пытанне — куды 
дзелася ппалутаракілаграмовая 
(так сцвярджае пацярпелы) 
рэч з срэбра 925 пробы? І ці 
была яна ўвогуле? Віцяблянін 
растлумачыў, што яго хобі — 
збіраць археалагічныя знаходкі. 
З гэтай мэтай і купіў калісьці ў 
Расіі металашукальнік. Назбіраў 
рэліквій столькі, што было 
дастаткова на выраб рыдлёўкі.

Ювеліра, які яе надліў, нібыта, 
знайшоў па інтэрнэце. Маёмасць 
заставалася на беразе, калі 
«турысты» хадзілі ў мясцовы 
клуб на танцы. Дарэчы, і заяўніка, 
і яго сяброў які прыбыў па 
выкліку нарад забраў з сабой у 
ІЧУ за распіццё спіртных напояў 
на вясковым пляжы — гэта 
значыць у грамадскім месцы.

Зараз аператыўнікі 
усталёўваюць абставіны 
здзяйснення крадзяжу, а 
таксама ўсталёўваюць асобу 
пакуль невядомага ювеліра, 
каб знайсці пацверджанне 
існавання каштоўнай рэчы.

алёна бягунова
www.sb.by

Трое жыхароў Віцебска прыехалі адпачыць на 
возера Сосны паблізу вёскі Мяжа Гарадоцкага 
раёна. Разбілі палатку, накрылі стол. А далей, 
як распавядае намеснік пракурора Гарадоцкага 
раёна Максім Зиновик, разгарнулася гісторыя, 
вартая сцэнара прыгодніцкага фільма:

у  пьяных Віцяблян 
скралі сярэбраную 

рыдлёўку
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неЗалежнасці – 25 гадоў

«Сесія Незалежнасці», как ее 
назовут потом, была созвана 
24 августа по требованию 
оппозиции БНФ, к которой 
присоединились другие 
демократические члены 
парламента.

В начале сессии депутат от 
БНФ Галина Семдянова внесла 
бело-красно-белый флаг в 
Верховный совет и установила 
его рядом с красно-зеленым 
флагом БССР

Перед началом сессии БНФ 
призвал минчан приходить 
на площадь перед Домом 
правительства. Тысячи людей 
откликнулись и оставались на 
площади и днем, и ночью.

Д е п у т а т ы - к о м м у н и с т ы 
неожиданно поддержали 
оппозицию: они проголосовали 
не только за независимость, но 
и за приостановку деятельности 
собственной партии.

Десять депутатов Верховного 
совета XII созыва поделились 
с TUT.BY своим самым 
эмоциональным впечатлением 
тех дней, атмосферой, которая 
отпечаталась у них в памяти.

Депутат от БНФ Валентин 
Голубев говорит, что в обществе 
было большое напряжение 
в те дни, никто не знал, чем 
закончится история с путчем.

— В поддержку депутатов-
демократов 25 августа на 
площадь пришло несколько 
десятков тысяч людей. Без 
их поддержки Верховный 
совет, я думаю, не принял 
бы те два решения — о 
независимости и о запрете 
компартии. С площади пришла 
делегация, они потребовали 
трансляцию заседания через 
аппаратуру, которая еще на 
парадах работает. Все быстро 
подключили. Люди слышали 
все, что происходило в зале, а 
мы слышали их реакцию. Если 
выступал кто-то из ретроградов, 
площадь возмущенно гудела. 
Когда выступал я, мои коллеги, 
говорили о независимости, 
с площади шли крики 
поддержки. Я не помню другой 
такой сессии, когда парламент 
бы работал с улицей. Улица не 
была агрессивной, она была 

светлой. После голосования мы 
вышли на площадь, я помню эту 
радость, люди несли цветы, меня 
женщины целовали, все пели 
песни. Милиция вся была вместе 
с нами, радовались, смеялись. 
Полное несоответствие с тем, 
что сейчас.

Сергей Наумчик называет этот 
день самым счастливым в своей 
жизни. А запомнилось ему, как 
оппозиционеры не пустили 
к трибуне первого секретаря 
ЦК компартии Анатолия 
Малофеева.

— Гэта пераламала сессію. 
М а л а ф е е ў 
выйшаў на 
трыбуну вельмі 
н а х а б н а , 
мы проста 
рванулі да 
яго, фактычна 
выціснулі яго з 
трыбуны. Быў 
моцны шок 
у большасці 
д э п у т а т а ў -
к а м у н і с т а ў . 
Першы сакра-
тар ЦК — 
гэта ўладар 
р э с п у б л і к і . 
Уявіце, што 
выходзіць на 
трыбуну Аляксандр Лукашэнка, 
а дэпутаты яго зганяюць. І 
гэта паказваюць па прамой 
трансляцыі на ўсю Беларусь. 
Уявіце, якое будзе стаўленне 
наменклатуры — ад Дома урада 
да апошняга сельсавета.

Второй момент, который 
запомнил Наумчик, это речь 
Зенона Позняка перед самым 
голосованием.

— Гэты выступ пераканаў 
многіх дэпутатаў-камуністаў. Усе 
чакалі, што ён будзе іх паласкаць, 
а Пазняк сказаў абсалютна 
нечакана, што Ельцын як 
кіраўнік Расеі па сваёй сутнасці 
застаецца імперцам. Тады ў 
зале была абсалютная цішыня. 
Потым адзін за адным пачалі 
выступаць кіраўнікі абкамаў, 
Кебіч: давайце падтрымаем 
Пазняка. Гэта было абсалютна 
нечакана. Пазняк потым 
сказаў, што гэта быў абсалютны 
экспромт, і гэта было вельмі 

трапна.
Петр Садовский, который 

позже станет первым послом 
Беларуси в Германии, говорит, 
что в эти дни начиналась 
история страны.

— Незабыўна захавалася 
ў эмацыйнай памяці плошча 
перад Домам урада, запоўненая 
тысячамі людзей. Калі мы 
выйшлі пасля галасавання з 
будынку, і розумам, і сэрцам 
стала канчаткова зразумела, што 
адбылося нешта незвычайнае ў 
паводзінах людзей: абсалютная 
разняволенасць, шчаслівыя 
вочы, абдымкі, песні, мора 
бел-чырвона-белых сцягоў. 
Нават міліцыя стала адзіным 
цэлым з шчаслівым натоўпам. 
Дзяўчаты падносілі міліцэйскім 
службоўцам кветкі, прышпілялі 

на ўніформу значкі з «Пагоняй».
После начала митинга 

Садовский уже не помнит, как 
оказался на крыше автомобиля-
ретранслятора БТ.

— Туды мяне падсадзілі 
дзясяткі рук. Стаю і не магу 
гаварыць. У горле — камяк, не 
пракаўтнуць. Душаць слёзы 
радасці. І раптам стала лёгка: 
заспявалася купалаўскае:

А ў бары-бары тры 
дарожанькі.

Гэй-гэй-гэй, тры дарожанькі ...
Там ішоў жаўнер наш 

прыгожанькі.
Гэй-гэй-гэй, наш прыгожанькі.
Па якой пайсці, задумляецца
Гэй-гэй-гэй сумляваецца...
Спявалася пра сцежку, што 

вядзе на ўсход, і пра тую што 
на захад сцелецца. А канец быў 
такі: «Выбіраў жаўнер трэцю 
сцежачку, бо вяла яна ў Родну 
Межачку. Уся плошча спявала 
адным дыханнем, магутна і 

радасна.
Депутата из демклуба 

Александра Спиглазова 
события московского путча 
застали в отпуске в Сочи, где он 
отдыхал с семьей.

— Мы сели на ближайший 
самолет, чтобы вернуться 
в Минск. Вскоре было 
голосование, его исход был 
предопределен изначально. 
Дискуссий больших не было, 
большинство смирилось 
заранее. Наверное, Вячеслав 
Францевич [Кебич] сказал всем, 
что надо поступить так, а не 
иначе. К моменту голосования 
все эмоции прошли уже, все 
воспринималось как рабочий 
момент. Даже сам этот день мне 
показался обыденным.

Вице-спикер парламента, 
к о т о р ы й 
вскоре его 
в о з г л а в и л , 
С т а н и с л а в 
Ш у ш к е в и ч 
самым ярким 
э п и з о д о м 
н а з ы в а е т 
п о д г о т о в к у 
Дек ларации, 
к о т о - р у ю 
о б ъ я в и л и 
к о н с т и т у -
ц и о н н ы м 
законом 25 
августа 1991 
года.

— Я воз-
главлял подко-

миссию по этому вопросу, 
и в нее входили вид-ные 
партийные руководи-тели: 
Леонов, Малофеев. Они очень 
плодотворно над текстом 
работали, забыв, что они 
великие коммунисты. Я понял, 
что у нас много нормальных 
людей, несмотря на их посты. 
25 августа я такого результата 
голосования не ожидал, хотя 
сам голосовал с большим 
энтузиазмом. Здесь надо 
признать правоту депутатов 
БНФ. Я очень побаивался, 
что конституционного 
большинства не будет.

Александр Соснов, успевший 
потом побывать министром 
труда, говорит, что вся неделя 
начиная с 19 августа была 
напряженной.

— Я был в отпуске. Утром, 
когда узнал, сразу же 
развернулся в Минск. Все 
события прошли быстро и 

ожидаемо. Те события даже 
трудно назвать первым шагом, 
мы только начинали строить 
страну. Особенно учитывая, 
что в стране оставалось 80% 
«ГКЧПистов по убеждениям». 
Помню, что проголосовали 
и были страшно довольны. 
Мы давно это хотели сделать, 
но номенклатура нам не 
давала. А тогда им некуда 
было деваться, они страшно 
перепугались. Как только 
ГКЧП начался, некоторые из 
них ходили, задрав нос, и 
говорили нам: «Ну что, ребята, 
теперь мы с вами разберемся». 
Когда все перевернулось, они 
тихо крались вдоль стенок 
и говорили, что они тут ни 
при чем. Они потом к весне 
оклемались, тут их убеждать 
не пришлось, от страха они 
приняли все.

Свои эмоции в те дни лидер 
БНФ Зенон Позняк описал в 
последней статье для сайта 
«Народная перамога»:

— За ўсё маё жыцьцё 
па сёньняшні дзень, я не 
адчуваў нічога падобнага ў 
душы. І мяркую, ня толькі я. 
Было такое ўражаньне, што 
мы выйшлі з залі з будынку 
Вярхоўнага Савета і трапілі ўжо 
ў іншы сьвет, які перамяніўся. 
Адчуваньне незвычайнага 
шчасьця, якога я да гэтага не 
адчуваў ніколі, агарнула істоту, 
горача падкатвала пад самае 
горла. Вакол, здавалася, былі 
ўжо іншыя дамы, дрэвы, слупы, 
ліхтары і трава. Па-іншаму пахла 
паветра, паветра свабоды, і ўсё 
навокал было сваё.

Депутат Александр 
Лукашенко, судя по 
стенограмме сессии, в зале 
голосования 25 августа 1991 
года отсутствовал. Тогдашний 
премьер-министр Вячеслав 
Кебич не стал комментировать 
TUT.BY события того дня: «Это 
было настолько давно, не надо 
уже это вспоминать».

Спустя месяц, 19 сентября 
1991 года, Верховный совет 
принял решение называть 
БССР Республикой Беларусь, 
в сокращенном названии 
— Беларусь. Тогда же было 
принято постановление ВС о 
государственных символах, 
которыми стали бело-красно-
белый флаг и герб «Погоня».

артем шрайбман
tut.by

Четверть века назад Беларусь формально стала 
независимой страной. На волне провала путча в 
Москве депутаты Верховного совета БССР почти 
единогласным решением придали Декларации о 
суверенитете статус конституционного закона.

«мы начали строить ноВую страну»

– В Беларуси только ленивый 
может не заработать. Мы что, 
воюем, война у нас идет или 
еще что-то..? Надо просто 
немного шевелиться, – сказал 
Александр Лукашенко.

Также руководитель 
государства отметил, 
что каждому белорусу, 
прежде всего, необходимо 
«рассчитывать на себя».

– Это все в очередной 
раз сказано на публику, 

– сказал в экспресс-
комментарии «Салiдарнасцi» 
председатель Белорусского 
профсоюза работников 
радиоэлектронной про-
мышленности Геннадий 
Федынич. – Почему он в 
Малорите не упомянул о 
тысяче долларов зарплаты, 
которые были обещаны 
несколько лет назад? Или о 
том, сколько в этом районном 
центре было создано 

эффективных рабочих мест, 
где люди могут нормально 
заработать?

По мнению собеседника, 
в Беларуси по большому 
счету не созданы условия, 
чтобы люди могли получать 
достойную зарплату.

– Для этого нужно развивать 
малый и средний бизнес, 
делать так, чтобы человек 
имел возможность не 
получать, а зарабатывать 
деньги, соответствующие 
его труду. Но, к сожалению, 
политика государства 
сегодня направлена на то, 
чтобы человек получал свои 

мизерные деньги и во всем 
зависел от власти. Я вообще 
считаю, что за те 300-400 
рублей, которые многие 
получают, они обязаны 
работать не восемь часов 
в день, а максимум пять. А 
в остальное время должны 
получить возможность 
подработать в другом месте, 
чтобы содержать свою семью 
– вот это была бы хоть какая-
то поддержка со стороны 
государства.

Сейчас же, по словам 
профсоюзного лидера, многие 
белорусы и так «крутятся на 
трех работах» и подрывают 

свое здоровье, пытаясь 
больше заработать.

– Почему на том же Западе 
люди могут нормально 
работать на одной работе и 
содержать семью, платить 
за коммунальные услуги, 
чувствуя себя полноценным 
гражданином своей страны? У 
нас же человек думает, купить 
ли ему сегодня творог или два 
дня потерпеть, чтобы купить 
немного мяса. Это прямая 
ответственность государства, 
– подчеркнул Геннадий 
Федынич.

новость с сайта 
gazetaby.com

«… люди должны работать 
максимум пять часоВ В дЕнь»

Посещая Малориту, Александр Лукашенко намек-
нул, что белорусы сами виноваты в своих низких 
зарплатах. Лидер независимого профсоюза 
ответил главе государства.
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палатачная кампанія

даходы кіраўнікоў

Па Палескай выбарчай акрузе 
№43 вылучаецца старшыня Ельскага 
райвыканкама Леанід Пісанік. Апроч 
Ельскага раёна, у акругу ўваходзяць 
Лельчыцкі, Нараўлянскі і частка 
Мазырскага раёна. Пісаніку 59 гадоў, ён 
родам з Мазыра. У савецкі час будаваў 
сабе кар’еру ў якасці вайскоўца. Толькі 
ў 1997 сышоў з службы ў чыноўнікі. 
Ад 2011 года ўзначальвае Ельскі 
райвыканкам. Варта адзначыць, 
штоЛеанід Пісанік з’яўляецца членам 
Камуністычнай партыі Беларусі.

За мінулы год чыноўнік зарабіў звыш 
279 мільёнаў недэнамінаваных рублёў. 
Гэта каля 23,3 мільёнаў у месяц. Сярэдні 
заробак па Ельскаму раёну, паводле 
дадзеных Белстата, складае 4,8 мільёны 
рублёў. Гэта адзін з найбяднейшых 
раёнаў краіны.

У самім Ельску Пісанік маёмасці 
не мае. Затое ў яго ёсць дастаткова 
прасторная кватэра на 84,39 кв.м. у 
Мазыры.

Сярод канкурэнтаў Пісаніка ёсць 
фермер, аператар аўтаматычных ліній 
і пенсіянер. Дык вось ні ў каго з іх 
сярэдні даход за месяц не перавышаў 

3 мільёнаў рублёў.
З Ельска пераходзім у недалёкія 

Калінкавічы. Па мясцовай акрузе №41 
вылучаецца старшыня Мазырскага 
райвыканкама Яўген Адаменка.

Яму 56 гадоў, нарадзіўся ў вёсцы 
Лубень Нараўлянскага раёна. Скончыў 
сельскагаспадарчы інстытут. Да 
Мазыра быў кіраўніком Калінкавіцкага 
райвыканкама. Даходы Адаменка 
летась склалі 360 мільёнаў рублёў. Гэта 
значыць, што ў сярэднім у месяц ён 
зарабляў каля 30 мільёнаў. Сярэднія 
заробкі па Мазырскаму раёну 
складаюць 6,8 мільёнаў, дзякуючы 
нафтаперапрацоўчаму заводу.

Пазначана, што ў маёмасці 
Адаменкі таксама маецца прыватны 
дом у Калінкавічах, але плошча не 
пазначаецца.

На Віцебшчыне дэпутатам па 
Сенненскай акрузе хоча стаць старшыня 
Дубровенскага райвыканкама Анатоль 
Лукашоў. Ягоны даход у 2015 годзе 
склаў 227 мільёнаў рублёў, то бок у 
месяц ён атрымліваў каля 19 мільёнаў. 
Ва ўласнасці кандыдата таксама маецца 
прыватны дом у Дуброўна плошчай 

142 м.кв., а таксама сціплы аўтамабіль 
«Audi A6» 2000 года выпуску.

Ёсць сярод вылучэнца і адна 
намесніца старшыні райвыканкама 
— маладзечанскага. Гэта Людміла 
Канановіч. Яе даход склаў звыш 191 
мільёна рублёў, гэта значыць менш 
за 16 мільёнаў на месяц. У спадарыні 
Канановіч таксама маецца кватэра ў 
Маладзечне плошчай 52 м.кв., а таксама 
дачны домік у Смаргонскім раёне.

Колькі зарабляюць на 
ўзроўні намеснікаў старшынь у 
аблвыканкамах

Па Рэчыцкай выбарчай акрузе 
вылучаецца намеснік старшыні 
Гомельскага аблвыканкама Баляслаў 
Пірштук.

Яму 57 гадоў, родам з вёскі Пірштукі 
Ляхавіцкага раёна. Працоўную кар’еру 
будаваў у Светлагорскім раёне, дзе 
займаў розныя пасады ў выканаўчым 
камітэце. Адметна, што ў той самы час у 
Светлагорску працавалі сённяшні віцэ-
прэм’ер Уладзімір Патупчык і былы 
старшыня Гомельскага аблвыканкама 
і КДК Аляксандр Якабсон.

У аблвыканкаме Пірштук зарабіў 
летась 320 мільёнаў рублёў, больш 
за 26 мільёнаў у месяц. Таксама ў 
маёмасці дом у Гомелі з плошчай 187 
кв.м., а таксама аўтамабіль Аўдзі А4, 
2014 года выпуска.

Намеснік старшыні Брэсцкага 
аблвыканкама Леанід Цупрык 
вылучаецца кандыдатам па 
Баранавіцкай сельскай акрузе №7. 
Адметна, што ён вылучаны шляхам 
вылучэння калектывам Ляхавіцкай 
цэнтральнай бальніцы.

Даходы Цупрыка складаюць 432 
мільёны рублёў. Аднак у дадзеных 
адразу пазначаецца, што 130 мільёнаў 
— гэта продаж паловы кватэры. 
Яшчэ 8,7 мільёнаў — гэта крэдыт ад 
«ХоўмКрэдытБанка». Цікава, на што не 
хапала грошай чыноўніку.

У маёмасці Цупрыка маецца 
аўтамабіль «Нісан-Кашкай», 2010 года 
выпуска.

Узяў крэдыт таксама кіраўнік справаў 
Мінскага абласнога выканаўчага 
камітэта Іван Маркевіч. Ягоны крэдыт у 
«Беларусбанку» склаў аж 150 мільёнаў 
рублёў.

Калі адняць крэдыт, то сярэдні даход 
Маркевіча складае каля 22 мільёнаў 
у месяц. У яго валоданні ёсць вялікая 
кватэра ў Мінску (100 кв.м.), а таксама 
дом у Валожыне (198 кв.м.).

Таксама Маркевіч пазначыў у 
валоданні матацыкл «Ява», 1987 
года. Вылучаецца Маркевіч па 
Маладзечанскай сельскай акрузе.

новасць з сайта 
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Многія начальнікі адпраўляюцца балатавацца ў дэпутаты 
Палаты прадстаўнікоў, таму хочуць яны ці не, але абавязаныя 
падаць інфармацыю аб сваіх даходах, а таксама маёмасці. 
Паглядзім, як жыве раённае і абласное кіраўніцтва краіны.

колькі зарабляюць кіраўнікі ВЕртыкалі…

Ток-шоу «Справа прынцыпу» з 
вядучым Вадзімам Гігіным 22 жніўня 
было прысвечаная тэме парламенцкіх 
выбараў. Адным з гасцей перадачы быў 
Алесь Лагвінец, якога не зарэгістравалі 
кандыдатам у дэпутаты па Сухараўскай 
выбарчай акрузе. Лагвінец сышоўся ў 
гарачай дыскусіі са старшынькай ЦВК 
Лідзіяй Ярмошынай.

Лагвінец перш за ўсё падшпіліў 
Вадзіма Гігіна як патэнцыйнага 
выбарца, бо вядучы жыве ў Сухараве 
і гіпатэтычна мог галасаваць за 
прадстаўніка Руху «За Свабоду».

«Я выкарыстоўваў выбарчую 
кампанію, каб прадэманстраваць, 
што ўлада ў нас несправядлівая. 
Сапраўдныя выбары будуць толькі 
тады, калі будзе празрысты працэс. Усе 
назіральнікі АБСЕ кажуць, што ў нас 
несправядлівыя выбары, няма падліку 
галасоў», — сказаў Лагвінец.

Ён агучыў інфармацыю, што з 37 
чалавек, якія ягоная каманда вылучыла 
ва ўчастковыя камісіі, зарэгістраваныя 
былі толькі двое.

«Дык а навошта вы гэты тэатр абсурду 
рабілі?» — спытаўся Гігін.

«Каб паказаць, што выбараў няма. 
Пакуль у нас не расследаваныя да 
канца справы зніклых палітыкаў, 
пакуль у краіне ёсць палітвязні, 
справядлівых выбараў не будзе», — 
запэўніў Алесь Лагвінец.

«Мы карыстаемся выбарамі, каб 
прадэманстраваць несправядлівасць 
уладаў. Несправядлівасць у пытанні 
заробкаў». На гэтым Гігін спрабаваў 
перабіць Лагвінца: «Несправядлівая 
ўлада дае апазіцыі магчымасць яе 
крытыкаваць».

«Народ дае. Гэта запісана ў 
Канстытуцыі».

Пасля Вадзім Гігін спрабаваў 

«абараніць» Алеся Лагвінца 
перад Лідзіяй Ярмошынай, чаму 
ж апазіцыйнага кандыдата не 
зарэгістравалі кандыдатам у дэпутаты.

«Вы выступаеце адвакатам д’ябла, 
— адрэзала Ярмошына. — Лагвінец 
паводзіў сябе так, нібыта для 
падручніка «Як нельга паводзіць 
сябе падчас выбараў. Пастаянна, 
дзёрзка, груба парушаў выбарчае 
заканадаўства. Прычым рабіў ён гэта 
намерана, спецыяльна».

Лагвінец адзначыў, што сёння 
парламент успрымаецца як сінекура, 
магчымасць для наменклатуры 
зарабіць добрую пенсію. «У вас добрая 
пенсія будзе, спадарыня Лявоненка?» 
— спытаўся ён рытарычна ў дэпутаткі-
камуністкі Валянціны Лявоненка.

Пры канцы Лагвінец адзначыў, што 
фальсіфікацыі адбываюцца на ўзроўні 
ўчастковых камісій.

У фэйсбуку Алесь Лагвінец напісаў, 
што з ягонага выступу была выдаленая 
наступная частка: «Справядлівыя 
выбары будуць тады, калі Лукашэнка і 
Ярмошына будуць на пенсіі».

Таксама госцем перадачы быў 
палітычны аналітык Валерый 
Карбалевіч. Ён адзначыў, што выбараў 
у краіне няма.

«Нават улада не хавае таго, што 
гэта імітацыя. Ярмошына нядаўна 
сказала, што апазіцыя рыхтуецца да 
паразы. Выбары яшчэ не пачаліся, а 
ўжо ведаюць іх вынікі. Проста нейкая 
Ванга. Уявіце, калі футбольны суддзя, 
выводзячы каманды на поле, будзе 
казаць адной з іх: «У вас няма шанцаў, 
вы саступіце».

«Вынік загадзя вядомы», — лічыць 
аналітык.

Зміцер панкавец
nn.by

Намеснік старшыні Руху «За Свабоду» Алесь Лагвінец жорстка 
раскрытыкаваў улады на тэлеканале АНТ. 

лагВінЕц даў джазу
на ток-шоу гігіна

Сайт правозащитного центра 
«Вясна» сообщил об очередном 
случае милицейского произвола в 
Минске. К юристам обратился врач-
педиатр Дмитрий Середа и рассказал 
историю, которая красноречиво 
характеризует стиль работы 
белорусской милиции.

По словам мужчины, находясь 
в своей квартире вместе с женой 
и маленькой дочкой, он услышал, 
что в дверь начал кто-то ломиться. 
Это были неизвестные в масках: 
без звонка и объяснений они стали 
выбивать входные двери, а также 
спустились с крыши и разбили стекло 
балконной двери на кухне.

Когда хозяин квартиры попытался 
узнать, что за люди хотят попасть 
в его дом, неизвестные ворвались 
внутрь, уложили Дмитрия Середу 
лицом в пол, не отвечая на вопросы: 
«Кто вы? Что происходит?». Только 
позже один из вломившихся сказал 
беременной жене хозяина квартиры, 
что они «из милиции».

— Я пытался повернуть лицо в 
другую сторону, за что получил 
удар по лицу и приказ не двигаться, 
— описывает события того утра 
Дмитрий Середа. — После этого 
мою голову придавили кроссовком 
и посыпались удары по голове, телу 
в области почек, спине и ногам. 
У меня подступил ком к горлу и в 
голове помутнело — я стал терять 
сознание.

Позже, как сообщают 
правозащитники, белоруса 

погрузили в автомобиль и повезли 
в милицию, где продержали более 
суток.

В результате выяснилось, 
что мужчина был задержан по 
ошибке (свидетельница по делу, 
расследуемому милицией, заявила, 
что он «совсем не похож» на 
преступника). На следующий день 
его, наконец, отпустили на свободу, 
поскольку у следователя «отпали 
основания для дальнейшего 
содержания его под стражей».

Сейчас белорус находится на 
больничном, а его жена и дочь до сих 
пор пребывают в состоянии шока. 
Несмотря на то, что Дмитрий Середа 
уже направил жалобы в Следственный 
комитет, МВД и Генпрокуратуру, пока 
перед ним никто не извинился.

— Пока от милиции нет абсолютно 
никакой реакции, — рассказал в 
пятницу в полдень «Салiдарнасцi» 
Дмитрий Середа. — Мы только 
сегодня с юристом жалобы составили 
правильно и отправили их. А так 
целыми днями ходим по врачам — 
вчера у психиатра были, позавчера 
в поликлинике. Жена до сих пор 
в стрессе, ребенок — на нервных 
истериках. Дочке поставили диагноз: 
нервный срыв.

Собеседник признался, что 
сейчас он подробно расписывает 
эту ситуацию для публикации в 
интернете: «Чтобы люди знали, что 
их может ждать в будущем».

евгений Федоров
gazetaby.com

Отряд спецназа «по ошибке» вломился в квартиру врача-
педиатра и избил его до потери сознания.

Врач-пЕдиатр: «мою 
голоВу придаВили 

кроссоВком…

памылка спецнаЗа


